



الحملة العالمية لمكافآت Life من QNB والخطوط الجوية القطرية

QNB Life Rewards and Qatar Airways Global campaign

Terms and Conditions:

- This campaign is applicable to all QNB credit cardholders, with origin departure from these countries: Qatar, Oman, Kuwait, United Kingdom, France, United Arab Emirates (UAE), Turkey and Egypt.
- The discount will be applied to the registered credit card types
- The discount offer is applicable on specific fares in Economy & Business as set by Qatar Airways. (5% on Classic, 12% on Convenience & Comfort, excluding Comfort in Economy and Elite in Business/First Class).
- The offer will be applicable for bookings done through a dedicated website: www.qatarairways.com/QNB or using a promo code: **QNB12** on Qatar Airways website or the app.
- The prices displayed on the website are the price after discount.
- The discount is valid only for the flight fare (without taxes) and not applicable for any additional cost or fees (if any).
- Travel dates and destinations are subject to seat availability and blackout dates apply as mentioned on the Qatar Airways website.
- Only Qatar Airways operated flights shall be included in this promotion.
- If the passenger is not a Privilege Club member, they can join at qatarairways.com or Qatar Airways mobile app and update the booking with their membership number to earn bonus Avios.
- The bonus Avios will be credited within 45 days after completing the journey.
- The program is not valid for Avios redemption, special classes for QA staff and others, as it is mentioned clearly on the website-landing page.
- Qatar Airways' ticket terms and conditions shall also be applicable (i.e. minimum and maximum stay requirements, blackouts dates, cancellation and refund policy, Avios earned, rebooking policy)
- QNB is not responsible or liable for any cancelation or variation in the booking or any fees incurred. This includes but not limited to the quality of services provided by Qatar Airways.
- QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign or terminate it without liability.
- The user of the service should make sure that he/she is connected to the internet when using the link provided above and QNB will not be responsible for any system or login failure.
- The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.

الشروط والأحكام:

- هذا العرض صالح لجميع حاملي بطاقات QNB الائتمانية الذين تُقلع رحلاتهم من هذه البلدان: قطر، أو عُمان، أو الكويت، أو المملكة المتحدة، أو فرنسا، أو الإمارات العربية المتحدة، أو تركيا، أو مصر.
- سيتم تطبيق الخصم على أنواع بطاقات الائتمان المسجلة.
- سيتم تطبيق الخصم على أسعار محددة على درجة رجال الأعمال والدرجة الاقتصادية، حسبما تقرره الخطوط الجوية القطرية. (5% على الدرجة الكلاسيكية، و12% على الدرجة المريحة والرفاهية، باستثناء الدرجة المريحة في الدرجة السياحية والدرجة الفاخرة في درجة رجال الأعمال/الدرجة الأولى).
- يسري العرض على الحجوزات عبر الموقع الإلكتروني المخصص: www.qatarairways.com/QNB أو باستخدام الرمز الترويجي: **QNB12** في الموقع الإلكتروني أو تطبيق الخطوط الجوية القطرية.
- الأسعار التي تظهر على الموقع هي الأسعار بعد الخصم.
- يسري الخصم فقط على رسوم الرحلة (بدون ضرائب) ولا ينطبق على أي تكلفة أو رسوم إضافية (إن وجدت).
- تخضع تواريخ السفر والوجهات لتوفر المقاعد وتواريخ عدم سريان العرض حسبما هو مذكور في موقع الخطوط الجوية القطرية.
- الرحلات التي تديرها الخطوط الجوية القطرية فقط هي المشمولة في العرض الترويجي.
- إذا لم يكن المسافر عضواً في نادي الامتياز، فيمكنه الانضمام عبر الموقع qatarairways.com أو التطبيق الإلكتروني الخاص بشركة الخطوط الجوية القطرية وتحديث الحجز برقم عضويته لكسب نقاط أفيوس إضافية.
- سيتم قيد نقاط أفيوس الإضافية خلال 45 يوماً بعد إتمام الرحلة.
- لا يسري البرنامج على استرداد نقاط أفيوس، وفئات السفر الخاصة لموظفي الخطوط القطرية وغيرهم كما هو مذكور بوضوح في صفحة الموقع الإلكتروني.
- س. تطبق أيضاً شروط وأحكام تذاكر الخطوط الجوية القطرية (أي متطلبات الحد الأدنى والحد الأقصى للإقامة، وتواريخ عدم سريان العرض، وسياسة الإلغاء والاسترداد، ونقاط أفيوس المكتسبة، وسياسة إعادة الحجز)
- QNB غير مسؤول عن أي إلغاء أو تغيير في الحجز أو أي رسوم متكبدة. وهو ما يشمل على سبيل المثال لا الحصر جودة الخدمات التي تقدمها الخطوط الجوية القطرية.
- يحق لـ QNB وفقاً لتقديره وحده ودون تقديم إشعار مسبق تغيير أو تعديل أو إلغاء أي من شروط هذه الحملة أو إنهاؤها دون أي مسؤولية.
- س. يجب أن يتأكد مستخدم الخدمة من أنه متصل بالإنترنت عند استخدام الرابط المذكور أعلاه ولن يكون QNB مسؤولاً عن أي فشل في النظام أو تسجيل الدخول.
- ط. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر والبث في أي نزاع ينشأ عنها أو فيما يتعلق بها، أيّاً كان نوعه.